

Alte Drucke

**MEMORIA, || CONSPICVI PIETATE || AC OMNI VIRTUTE ET
DOCTRI-||nâ viri Dn. IOHANNIS LEUDENRADI ci-||vis
Kirchainensis primarii, qui die Palmarum || ...**

Kirchner, Hermann

Marpurgi, 1590

VD16 ZV 30717

NAENIA LVGVBRIS IN PRIVM EX HOC Mlseriarum statu discessum ornatiss. &
omnium virtutum choro praeeminentis viri Dn. Ioannis Leudenrodii
Kirchainensis, amici sui, dum in vivis degeret, & afinis opti ...

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the Head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148770

Nil mirare pias vitas breuiore teneri

Stamine : quos adamat, ducit ad astra parens.

Sive viator eris, caput hoc lugebis ademptum ;

Ille viatori, Lotus ut , hospes erat.

Incola seu fueris, civem lugebis ademptum,

Illic contiguas quisq; petebat opes.

Hermannus Kirchnerus Musæ & Astree deditus in

Helicone Hæſtico F.

45 50

NAENIA LVGYBRIS IN PIVM EX HOC MI-
seriarum statu discessum ornatis. & omnium virtutum choro
præeminentis viri Dn. Ioannis Leudenrodii Kirchainenſis,
amici sui, dum in vivis degeret, & affinis opti-
mi & chariſſimi.

Integer vir, & probitatis alma;

Laudibus claris celebris reliquit

Hunc statum vita miserum, obsecutus

Cunctipotenti.

Diceres : Annon aliud vigentis

Huius ætatis ratio ferebat ?

Imò : diversum ipsæ Dei canebat

Iusta voluntas.

Sena vix dum lustra gerens petebas

Tecta cælorum pietate plenus :

Haud resistens Lachesis resolvit

Stamina vitæ.

Ille condignus meliore feto

Utilis nobis potuisset olim

Esse, sed lucem fugit, ut caveret

Pessima secula.

Ut tuus candor mihi, vir, placebat,

Chære : sic oblivio nulla mores

Integros delet solitos tuos, dum

Vita supersit.

M. Eleasar Cnefilius prædottibz Hersfeldenſis moderator.

45 50